
Schůze staršovstva 5. října 2022 
 
 

• Na schůzi pozvána Eva Knížková, aby referovala o programu pro děti, a také 
abychom jí poděkovali za to, že si jej vzala na starost. Eva popisuje středeční 
odpoledne, jak probíhalo minulý rok. Nyní bylo potřeba zapojit další lidi, i 
nadále dvě skupiny, mladší: Alena Kobrlová a Jan Rabas, větší: E. Knížková a 
student Ondřej Zeman  

Počet dětí: 15-20  

Loni evangelia, letos témata bible, modlitba (postaveno na příbězích) 

Kolik času zabere příprava? Cca 3 hodiny. 

• O přípravě konfirmandiů referují A. Gottwald a D. Antalík. 9 mladých lidí. Dobrý 
pocit z prvních schůzek a spolupráce s dejvickým sborem. 1x za 14 dní zde, v 
říjnu čtvrtek 6. a 13. Potom 14. 10. setkání v Dejvicích.  

• A. Fendrychová: 3. 11. program pro seniory 

• Mládež: referuje A. Gottwald, připomíná pravidelně rodičům “bývalých 
konfirmandů” termíny schůzek. Do Evangelíka o tom zprávu! Návrh zaplatit 
cestu do Ostravy na sjezd mládeže každému účastníkovi z našeho sboru (bylo 
jich 10) 500 Kč, a počítat s tím i do budoucna. Hlasování: jednomyslně 
schváleno. 

• Seniorát, církev: listopadový konvent (12.11.), konventuálové byli voleni 6. 10. 
2021. Konventuálka M. Žárská ví, že se nebude moci zúčastnit. Náhradníci: 
potvrzen Petr Ryšavý jako 1. náhradník, schválena Ada Vondrášková jako 2. 
náhradnice. Je nutno nahlásit konventuály z našeho sboru Matěji Chábovi. 
Bere si to na starost T. Fendrych.  

• Staršovstvo schvaluje příspěvek salvátorskému sboru za administrátora 
20.000 Kč. 

• Pronájem kostela: Zájem od korejského sboru pastora Lee, kterého už známe, 
nutno schválit do 15. 10. Schváleno jednomyslně. Hlasování o výši nájmu 
(6.000 týdně): 11 pro, 1 proti 

• Správní: Hledáme kostelníka, hledáme uklízečku / uklízeče. M. Žárská bude 
pokračovat v praní utěrek a přibere si ručníky. Mluvit víc o dobrovolných 
službách ve sboru, nápadech a iniciativách, např. Jiřina Fojtů se ujala péče o 
přenosné rostliny.  

• J. Schneider referuje o plánech na koncerty. Dobrovolné vstupné, hlásit vždy, 
nač bude určeno. Schváleno, že pro diakonii, průběžně může staršovstvo 
upřesnit, kterému středisku. (Na 23. 10. to bude domov Daniela, Diakonie 
Praha – schváleno.) ZUŠ vánoční mše 2. 12. Tříkrálový koncert 6. 1.  

• Hledání nového faráře:  

a. Prezentace kandidátů komise pro hledání faráře – A. Gottwald    
b. Otázky presbyterů k upřesnění prezentace a promítaných tabulek 

s průměry hodnocení komise 
c. J. Schneider připomíná administrativní náročnost jednání o schválení a 

nástupu faráře    



• A. Gottwald a T. Fendrych: Prezentace úspor tepla a možnosti pořízení 
tepelného čerpadla. Schváleno podat žádost o dotaci (grantový systém ČCE 
pro diakonické a rozvojové projekty, tzv DaRPy). 

• Vavřinec Veselý už má rozpočet na úpravy chrámové předsíně a prostoru 
kolem dveří. Hlasování: Může realizovat tento záměr? Schváleno do 90.000 
Kč jednomyslně. 

 


